
Mødereferat 
 

Vedrørende: Bestyrelsesmøde Mødedato: 

5.12.2019 

Deltagere: Hou:  Forældre: Emilie Brink Ramsdal, Lise 

Pennington 

Gylling:  Forældre: Trine Lindeskov, Marie Terfe 

Saksild:  Forældre: Anna Rais, Astrid Hjulmann 

 Personale: Anne Grau 

Hundslund:  Forældre: Kim Brøndum  

 Personale: Anne Larsen 

Ledelse:  Vivian Anditsch, Janni Thorstensen 

 

Fraværende: Henry Christoffersen (personale, Hou) 

Ingeborg Holm (forældre, Hou) 

Kopi til: Intra og Aula 

 

 

 

 
1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt.  
 

2. Nyt fra elevrådet i Hundslund  

Tegnekonkurrencer – haloween, jul osv. – elevrådspostkasse 

sælger æbleskiver – pengene går til bolde,  

OFE-møde – trivselsdage – med de andre elevråd fra hele kommunen – 

kun formændene 

trivselsdage – fællesskab – om at være sammen – ikke så meget kon-

kurrence  

fælles elevrådsmøde i januar  

cykelbane i skoven  

 
3. Nedsættelse af arbejdsgruppe vedr. principper 

Gruppen skal at udarbejde dokumenter til godkendelse på senere be-

styrelsesmøde.  

3 principper: Antimobbestrategi, SFO, Motion og bevægelse 

Kim, Paul, Anna, Marie, Christine, Janni.  

Klokken 17:00. Anna sender en doodle. Ikke torsdag.  

 
4. Principper for brugen af Ipads.  

Jvnf. BUK udvalgets beslutning vedrørende ny investering af digitale 
devices. (bilag) Diskussionspunkt. Eks, skal Ipad med hjem eller ej, skal 
der kun være skolerelateret indhold på Ipads? Skal der afholdes en te-
madag sammen med SBR medlemmer? / Vivian  
 
iPad’en skal være et skoleredskab.  
Dvs. at der kun skal være skolerelateret indhold. 
Den skal ikke bruges i frikvarter og SFO.  
iPad’en må komme med hjem.  
 
Der skal indføres begrænsning på YouTube og på Nettet.  

 

Landsbyordningerne 

v/ Vivian Anditsch 

vivian.anditsch@odder.dk  

Tlf. 3016 7235 

 

20-12-2019 

Sags Id. S2018-3967 

 

Sagsbeh. 

Janni Thorstensen 

Tlf. 8780 3839 

janni.thorstensen@odder.dk 

 

Dok id. D2019-149809 
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Man vil fortsat kunne spille på nettet. Så vi skal fortsat arbejde med digi-
tal dannelse og trivsel.  
Vigtigt med opkvalificering af personalet og revitalisering af projektet. 
Der er kommet mange nye ansatte.  
Vigtigt med information til forældrene if. udlevering af iPads fra centralt 
hold.  
Vigtigt at personale informerer om hvordan vi bruger iPads i dagligda-
gen.  
 
Ovenstående drøftes i SBR.  
 
Der er utilfredshed med at personalet ikke får deres ønske om en PC 
opfyldt.  

 
5. Økonomi 

Opfølg – kommunalt budget – regnskabsrapport. Hvordan fordeles den 

eftergivne gæld – diskussionspunkt. / Vivian og Janni  

 

Fordeling af den eftergivne gæld: 500.000 til Hou, 700.000 til Gylling da 

det er her det ekstraordinære underskud er opstået.  

JT gennemgik det kommunale budget og de tekniske specifikationer for 

skoler og børnehuse.  

Der fremlægges en regnskabsrapport på næste møde hvor også bud-

gettet for 2020 skal på dagsordenen.  

 
6. Hou – flytning af børnehave  

Møde med Karsten Poulsen – Hvem deltager?  

Vivian arrangerer mødet sammen med bestyrelsesmedlemmerne fra 

Hou. SBR og ledelsen fra Hou inviteres med.  
 

7. Ny dagtilbudslov – tidlig SFO (lovgivning)  

Nye styrkede læreplaner 
- leg 
- natur 
- bevægelse  
- mm.  

 

Vi skal træffe beslutning om hvorvidt tidlig SFO skal høre under dagtil-

budslov eller folkeskolelov.  

Vi undersøger nærmere til næste møde. Hvis der graves relevant mate-

riale frem, sendes det til maillisten. 

Vi tager et punkt på næste bestyrelsesmøde der handler om tidlig SFO.  

Herunder også økonomien.  

 
8. Forslag til ændring i forretningsorden. (bilag)  

Omkring årsberetninger og forældremøder. 

Årsberetning på fælles forældremøde hvert andet år. I forbindelse med 

valg.  

Årsberetning skriftlig hvert andet år.  

 

Forslag om at man skolebytter i LBO – laver lejrtur på den måde.  

At få hypet det fælles. At blive mere synlige sammen.  
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PLF: professionelle læringsfællesskaber i personalegrupperne – dansk i 

indskoling og på mellemtrin, matematik og SFO.  

 

 
9. Valg 2020 

Nedsættelse af arbejdsgruppe der udarbejder indbydelse til fælles for-

ældremøde med årsberetning samt program. 

Vivian, Paul, Anne G, Astrid, Emilie.  

Marie: markedsføring.  

 

På valg:  

Medarbejderrepræsentanterne vælges for et år ad gangen.  

Astrid: på valg 

Anna: ikke på valg 

Emilie: vil gerne stille op – 0-6 år 

Lise: stillede op for specialklassen – pladsen bortfalder  

Ingeborg: ikke på valg 

Trine: ikke på valg 

Marie: på valg (0-6 år)  

Kim: stiller ikke op igen 

Paul: på valg 

 
 

10. Evt. 

- Langtidssygemelding på ledelsesfronten: Bestyrelsen vil gerne 
orienteres. Vivian har skrevet et opslag på Aula i en konkret sag 
– men det har ikke ramt forældrene i Gylling.  

- Børnehuset: deltagelse på bestyrelsesmøderne fra børnehuset – 
enten en medarbejderrepræsentant eller en ledelsesrepræsen-
tant. Mulighed for at invitere en med. Men ellers er det de per-
sonalerepræsentanter der deltager der skal varetage alle ansat-
tes interesser.  

- Spørgsmål vedr. kompetencefordeling mellem SBR og bestyrel-
se. Blev afklaret.  

- Deltagelse i ansættelse af en sprogpædagog – ikke mulighed for 
forældredeltagelse – fordi ansættelsessamtalen fandt sted en 
formiddag. Forældrerepræsentanterne ønsker at kunne deltage. 
Derfor opfordring til at samtalerne ligger om eftermiddagen.  

- Det meddeles hvem der blev ansat så snart de sidste formalite-
ter er på plads.  

- Vedr. iPads til personalet i dagtilbuddet – tages op på næste 
møde.  

 
 

 

 

Punkter til fremtidige møder (der kan laves tilføjelser til listen ved hen-

vendelse til formanden samt under punktet evt.) 

- Udarbejdelse af skitse for faste punkter på dagsordenen i besty-
relsen og SBR 

- Diskussion / erfaringsudveksling omkring SBR og disses ”beret-
tigelse”  

- Nationale test 


